

A-Unity Hold My Hand School Carnival cum Bazaar 2025 學校嘉年華暨賣物會 2025

We are excited to announce that our annual PTA Carnival cum Bazaar is just around the corner, and this year's theme is "A-Unity: Hold My Hand". We cordially invite you and your loved ones to join us on 15th March 2025 (Saturday) for an unforgettable day of fun, laughter, and togetherness. It is a beautiful opportunity for our school community to come together, celebrate, and create lasting memories.

我們很高興地宣布，一年一度的PTA嘉年華暨賣物會即將盛譽回歸，今年的主題是「A-Unity: Hold My Hand」。我們誠摯地邀請您和您的親人於2025年3月15日（星期六）與我們一起度過一個充滿樂趣、歡笑和團聚的難忘一天，是與學校社群歡聚一堂、共同慶賀、創造美好永誌回憶的絕佳機會！

In traditional Chinese values, unity is regarded as a vital factor in promoting harmony within families, society, and among ethnic groups. A harmonious and united family fosters a positive environment for growth. In society, individuals must collaborate and support one another to enhance overall harmony and development. Furthermore, harmonious coexistence among different ethnic groups is seen as the cornerstone of national prosperity. This themed carnival aims to unite students, parents, teachers, and alumni, strengthening connections between individuals, families, and the school community. This initiative seeks to promote and celebrate the spirit of unity.

團結在中國傳統價值觀中被視為促進家庭、社會和民族和諧的重要因素。家庭團結和睦造就美好的成長；在社會中，人們需要彼此協作、互相幫助，以促進整體的和諧與發展；國家中的不同民族之間的和諧共處被視為國家繁榮的基石。我們希望透過這個主題式嘉年華，團結學生家長、老師與校友們，更連繫個人、家庭和學校，發揮與宏揚團結精神。

The funds raised from the activity will be allocated to our "WeProud" fund to raise funds for the School Scholarship programs for students so that every family can contribute to building a better learning environment for their children. We look forward to your participation.

活動所籌得的款項將全數撥歸本會「家愛翱翔」基金，為我校學生獎學金籌募款項，使每一個家庭都可以協助子女盡展潛能，為建設更好的未來出一分力。我們期待您的參與。



Details of the activity are as follows:

活動詳情如下：

Date: 15 March 2025 (Saturday)
日期：2025年3月15日(星期六)

Time: 9:00 a.m. to 4:00 p.m.
時間：上午9時至下午4時

Venue: School Campus
地點：本校校舍

1. Game Booths 攤位遊戲簡介

We offer over 50 fun booth games with the theme of Unity of A-families and society:
嘉年華將設有超過 50 個不同以「團結家校與社區」為主題的攤位遊戲，包括：

Booth	攤位遊戲	Required Token(s) 所需代幣
Tac-Tac-Toe Challenge	同伴過三關	1-2
Chop- Pong Challenge	筷樂乒團	
Ball Bouncing Brainiac	聰明球彈跳	
Rainbow Ring Fling	擲出個彩虹	
Electric Shock Stick	電流急急棒	
Catch all if you can	眼明手快	
Robotic Car Racing	機械賽車	
The Unbreakable Kungfu Chopsticks	天下武功 唯筷不破	
VR (microworld)	VR (微觀世界)	
CoolThink Game booth	運算思維樂	
CoolThink Workshop	運算思維親子工作坊	
Decryption of parent-child Burr puzzle	魯班鎖親子解密	
DIY Chinese knot by parent-child	蛇年中國結 DIY	
Make 24	巧算 24 點	
Math Maze Challenge	數學迷宮逃脫	
Ups and Downs	起與落的喜樂	
Be Still, be steady!	定啲嚟!	
Recycle Rumble Throwdown	回收樂園	
Perfect Match		
Spelling Bees		
Book Cover Bingo		
Together We Word		

Booth	攤位遊戲	Required Token(s) 所需代幣
Eco Ducks: Unite for the Planet		2
Ministry for Unity @ A-School X COBC		2
Third Language Game Booth	國際繽紛樂攤位	2
Astronomy Wonders Galore	天文奇趣多	4
Immersive experiences of Jesus's Life	沉浸式虛擬體驗活動---與耶穌同遊	3
Energetic Empire: Inflatable Castle	活力皇國：充氣城堡	5
Electric Car Campus Tour	電動車校園遊	6
Family Sports Adventure Run	親子運動競技大暴走	2-4
PERCCI Bear Claw Machine/ PERCCI Capsule Vending Machine	PERCCI 熊夾公仔機/ 扭蛋機	3
Magical Face Paint Studio	家庭肖像速遞	4
Face painting	臉部彩繪	5
SU Games and Chamber Games	學生會及社攤位	2
PTA Game Booths	家教會攤位	1-3

★ More and more.....其他更多精彩遊戲/攤位

	Carnival Passport 嘉年華套票	Unit Price 售價
1	Bronze Package (Token X20) 銅套票 (電子代幣 20 個)	\$250
2	Silver Package (Token X45) 銀套票 (電子代幣 45 個)	\$450
3	Gold Package (Token X70) 金套票 (電子代幣 70 個)	\$600



2. Workshops for Two 二人同行工作坊

In addition, there will be a series of Workshops for Two, allowing parents and students to share an enjoyable and relaxing day:

此外，當天還有一系列二人同行工作坊，讓家長可與子女共享溫馨悠閒的一天：

- The language used in Workshops for Two: Cantonese
- 二人同行工作坊語言：粵語

- The workshop offers a special price for two participants together, where the price is equivalent to one person. Each participant is allowed to invite 1 family member or friend to join; or join the workshop on his/her own.
- 工作坊為二人同行一人價錢，每位參加者均可邀請 1 位家人或朋友一同參與，參與者亦可選擇一人參加工作坊，但亦須繳付同等價錢。
- **The school swimming pool, which has just been officially opened, will be open to parents for the first time on Carnival day! If you are interested, please sign up for Workshop W19 Parent-child Aquatic Fun, it is a rare opportunity for parents and children to have fun! Seats are limited!**
剛剛正式啟用的學校游泳池，將於嘉年華當日首次開放給家長使用！有興趣請報名參加工作坊 W19 親子暢游樂，機會難得！名額有限！
- On the event day, a limited number of slots will be available for Walk-in application. We recommend parents reserve the workshop through The Gulu mobile App in advance.
當天只預留少量工作坊名額供即日報名，家長請先在 The Gulu 應用程式預先報名。

Registration method:

報名方法：

- Please read the attachments of the School Circular to understand the workshop details, install The Gulu mobile app and read the registration instructions carefully.
- 請先細閱通告附件，了解工作坊詳情、安裝 The Gulu 手機應用程式及細閱報名流程教學。
- Starting from 10 a.m. on 26th Feb 2025 (Wednesday), you can reserve your preferred workshop(s) through The Gulu app and pay the corresponding fee. The registration link will be announced through the school circular issued on 25th February (Tuesday). Please pay attention to it.
- 於 2025 年 2 月 26 日（星期三）早上 10 時起，以 The Gulu 應用程式預約工作坊，並繳付相應費用。報名連結將於 2 月 25 日（星期二）透過通告公佈，敬請留意。
- Please refer to the attached "2025 Carnival cum Bazaar Booklet" for the "Workshop for Two" details. 有關「二人同行工作坊」詳情，請參閱附件之《2025 嘉年華暨賣物會小冊子》



3. Carnival cum Bazaar-themed Souvenirs 嘉年華暨賣物會主題紀念品

A series of exclusive souvenirs collection are now available! These exquisite and practical collections of souvenirs are available for a limited time only and will not be restocked, so please make your selection quickly before they are gone.

活動同時推出一系列精美實用的主題式紀念品。每款紀念品均限量發售，售完即止，絕不加訂，請從速訂購您的心頭好！

- Please refer to the attached "2025 Carnival cum Bazaar Booklet" for the limited edition souvenir details. 有關限量紀念品詳情，請參閱附件之《2025 嘉年華暨賣物會小冊子》

4. Aloha Music Lunch/ Tea Gathering 火熱動感音樂午餐/下午茶聚



The Aloha spirit embodies hospitality and connection among people, encouraging kindness, understanding, and community bonds. We warmly invite you and your loved ones to join us for a relaxing Hawaiian-themed picnic. Surrounded by tropical rainforests, white sandy beaches, and stunning ocean views, you can savor delicious food and drinks while **enjoying musical performances and interactive games** organized by our school, featuring teachers, students, parents, and alumni. In the embrace of the ocean and islands, you will experience the joyful essence of Hawaii. The conversations, laughter, and cherished moments spent with family and friends will create precious and unforgettable memories.

Aloha 精神體現了人與人之間的好客和連繫，Aloha 精神鼓勵友善、理解和社區連結的美好。我們誠意邀請您和您的摯愛們一起來一場悠閒的夏威夷主題野餐。環繞在熱帶雨林、白沙灘和壯麗的海洋美景中，品嚐美味的食物和飲品，欣賞著由我校精心籌劃，老師、學生、家長及校友演出的**精彩音樂表演**

與互動遊戲。在海洋與小島的包圍下，您可以感受到令人歡喜雀躍的夏威夷風情；您和家人們的交談、笑聲和與家人和朋友共度的將為您締造珍貴溫馨，令人難忘的家庭回憶。

Details are as follows 詳情如下：

Venue 場地	王廖惠文大樓 2/F 潘偉雄體育館 Madam Wong Liu Wai Man Building 2/F Pan Weixiong Gymnasium
Time 時間	Lunch S ession 午餐時段: 12:00-13:30
	High Tea S ession 下午茶時段: 14:00-15:30



Please refer to the attached "2025 Carnival cum Bazaar Booklet" for the menu. 餐牌請參閱附件《2025 嘉年華暨賣物會小冊子》

5. "Unity in Arts" Graphic Drawing Competition

「團結共繪」平面繪畫比賽

To encourage students to express the beautiful moments of our close collaboration in families, our school and communities, and to pursue goals and ideals through artistic creation, our school is



currently holding a "Unity in Arts" graphic painting competition. Through this competition, we aim to inspire the creativity of students and parents and learn the importance of "Unity". For details, please refer to the circular "PTA 2325-33". Please submit the physical original copy of their artwork to the school on time.

為鼓勵學生能夠通過藝術創作，表現出我們在家庭、學校和社區中緊密合作，共同追求目標和理想的美好時刻，學校現舉行「團結共繪」平面繪畫比賽。透過這個比賽激發學生和家長的創造力，學習「團結」的重要性，有關比賽詳情已於通告 PTA 2325-33 發出，尚未繳交參賽作品的家庭請把握時間繳交呢！

6. Recruit Parent Volunteers 義工大募集

Besides, we seek enthusiastic parent and student volunteers to help us with various tasks and activities during the Carnival. If you are excited to be part of the Carnival volunteer team, please reply through the eNotice, and we will find the perfect role that suits you.

此外，我們正在尋找熱心的家長及學生義工，在嘉年華期間協助我們處理各種工作和活動。如果你有興趣成為嘉年華義工團隊的一員，請透過以通告回覆，我們將找到適合的崗位。

Looking forward to you joining us in making our school Carnival cum Bazaar extraordinary. Let's come together, have a blast, and create cherished memories for our students that they will carry with them for years to come! 期待你參與我們的學校嘉年華暨賣物會，一同創造非凡的活動。讓我們攜手合作，盡情享受，為我們的學生創造珍貴的回憶！

7. Carnival cum Bazaar Online Briefing Session 嘉年華暨賣物會網上簡介會

To provide parents with further information about the GULU applications and details about the Carnival cum Bazaar, we will be organising an online briefing session. Details are as follows:

為了讓家長進一步了解 GULU 應用程式的使用方法及有關嘉年華暨賣物會的資訊，本會將舉辦一場網上簡介會，詳情如下：

Date 日期：24th Feb 2 月 24 日 (Monday 星期一)

Time 時間：19:00-19:40

Zoom ID 會議編號：339-593-0449

8. Online Platform for Ordering Souvenirs, Carnival Passport and Lunch/High Tea Set

訂購紀念品、嘉年華套票及午餐/下午茶聚餐

Please pay attention to the school circular issued next Tuesday regarding the ordering process and order form.

有關訂購流程及訂購表格請留意下星期二發出的通告。

DISTRIBUTION 派發方式：

All Carnival souvenirs and tokens will be distributed to students in mid-March at school campus. No exchange or refund will be processed once the order of tokens and souvenirs are placed.

已購買的嘉年華套票及主題紀念品將於3月中旬透過學生派發。詳情請留意稍後發出的通告。所有紀念品及套票一經訂購，恕不設退款或更改。

For any enquiries, please email info@hkbuaspta.org.hk with the student's name, class and parent's contact number or contact Associate Vice Principal, Ms. Chan Pui Yau or Ms. Elva Yeung at 26372277 during office hours. 如有任何查詢，請電郵至 info@hkbuaspta.org.hk，並註明學生姓名、班級和家長聯絡電話，或在辦公時間內致電 2637 2277 與陳佩柔協理副校長或楊楠老師聯絡。

~~ Reply Slip 回條 ~~

Part A:

- We would like to participate in the 'A-Unity : Hold My Hand' School Carnival cum Bazaar 2025
我們將會參與「A-Unity : Hold My Hand」學校嘉年華暨賣物會 2025
- We would not participate in the 'A-Unity : Hold My Hand' School Carnival cum Bazaar 2025
我們將不會參與「A-Unity : Hold My Hand」學校嘉年華暨賣物會 2025
- I have noticed the arrangement of "Carnival Passport", "Carnival cum Bazaar-themed souvenirs", "**Aloha Music Lunch/ Tea Gathering**". I will place the order and register through the Order Form and make online payment at www.ppshk.com (Merchant Code: 6629).
本人已知悉「嘉年華套票」、「嘉年華暨賣物會主題紀念品」、「Aloha 火熱動感音樂午餐/下午茶聚餐」的安排，於訂購表格內報名及以繳費靈付款(商戶編號：6629)。
- I have noticed the "Workshops for Two" arrangement and will reserve a workshop through The Gulu app and pay the corresponding fee.
本人已知悉「二人同行工作坊」安排及以 The Gulu 應用程式預約工作坊，並繳付相應費用。

Part B: Donation

To support School Carnival cum Bazaar 2025, I wish to donate the following gifts for Game booths (only NEW gifts are accepted, such as stationary, mini toys...etc)

為支持學校嘉年華暨賣物會 2025，本人希望捐出以下獎品作攤位禮物用途：(只接受新的禮物如文具、小玩具等)

Item 捐贈物品	Qty 數量	Proposed Date of Delivery/ Collection Arrangement 交收日期及安排	Person-in-charge & Contact no. for follow-up 聯絡人姓名及電話

To support School Carnival cum Bazaar 2025, I wish to donate for the event.

為支持學校嘉年華暨賣物會 2025，本人希望捐款贊助及支持「家愛翱翔」基金：

Person-in-charge & Contact no. for follow-up 聯絡人姓名及電話	Amount 金額

Part C:

I would like to be Parent volunteer in the School Carnival cum Bazaar. 本人有意成為家長義工協助學校嘉年華暨賣物會：(If you have already registered through the IC teacher for a special volunteer position, please do not register here.如已透過個別負責老師報名擔任特別崗位義工，敬請勿在此報名。)

Name of Parent & Contact No. 家長姓名及聯絡電話	
---	--

I would like to be Student volunteer in the School Carnival cum Bazaar. 本人有意義成為學生義工務協助學校嘉年華暨賣物會：(If you have already registered through the IC teacher for a special volunteer position, please do not register here.如已透過個別負責老師報名擔任特別崗位義工，敬請勿在此報名。)

Name of Student & Contact No. 學生姓名及聯絡電話	
--	--